

KERATAN AKHBAR

SURAT KHABAR	:	KOSMO	
TARIKH	:	23/4/2021	MUKA SURAT : 6
JABATAN	:	KeTSA / BMG / JMG	
KLASIFIKASI	:	PERHATIAN	

Industri mineral bakal buka lebih banyak peluang kerja

Kosmo 23/4/2021 m/s 6

PUTRAJAYA – Pertumbuhan industri mineral di peringkat pertengahan dan hiliran yang bakal diperkasakan menerusi Kerangka Pelan Transformasi Industri Mineral Negara 2021-2030 (TIM 2021-2030) bakal membuka peluang pekerjaan kepada lebih ramai tenaga mahir tempatan sekali gus membawa pulang yang lebih tinggi kepada negara.

Perdana Menteri, Tan Sri Muhyiddin Yassin berkata, ketika ini, industri tersebut menawarkan sebanyak 15,275 peluang pekerjaan dengan konsentration industri yang tidak seimbang antara peringkat huluhan, pertengahan dan hiliran.

Beliau berkata, sehubungan itu, kerajaan berharap mata-mat untuk mengangakat kembali industri mineral sebagai salah satu penyumbang utama kepada ekonomi negara dapat dila-



MUHYIDDIN diiringi Shamsul Anuar menunjukkan Kerangka Pelan Transformasi Industri Mineral Negara 2021-2030 di Putrajaya semalam.

pai melalui pelaksanaan pelan tersebut.

“Teknologi-teknologi untuk masa hadapan terus bergantungan kepada input mineral yang

panan tenaga.

“Menyedari hakikat ini, Malaysia sebagai sebuah negara yang kaya dengan hasil mineral harus bijak memposisikan diri serta mengambil peluang untuk meneroka dan membangunkan sumber yang kita miliki,” katanya.

Beliau berkata demikian ketika melancarkan Kerangka Pelan TIM 2021-2030 di Hotel Marriott Putrajaya di sini semalam.

Kerangka pelan itu menggariskan lima teras utama merangkumi tadbir urus dan perundangan, pembangunan rantaian nilai industri mineral, inventori dan pemetaan sumber mineral, teknologi dan inovasi serta pembangunan modal insan.

Teras-teras itu diperkukuhkan dengan penyediaan strategi yang menyeluruh serta disokong oleh perancangan pelan tindakan yang bersifat inklusif.

Turut hadir pada majlis itu

ialah Menteri Kanan merangkap Menteri Perdagangan Antarabangsa dan Industri, Datuk Seri Mohamed Azmin Ali; Menteri Tenaga dan Sumber Asli, Datuk Seri Shamsul Anuar Nasarah dan Menteri Sumber Manusia, Datuk Seri M. Saravanan.

Sementara itu, Muhyiddin berkata, menerusi pembangunan kerangka pelan itu juga, sumbangan industri mineral kepada Keluaran Dalam Negara Kasar (KDNGK) disasarkan meningkat kepada RM29 bilion menjelang tahun 2030.

Beliau berkata, sumbangan sektor mineral kepada KDNGK pada tahun 2019 adalah sebanyak RM9.9 bilion atau hanya 0.7 peratus, manakala nilai import mineral dan produk berasaskan mineral pula adalah sebanyak RM90.96 bilion, mengatasi nilai eksport yang mencatatkan sebanyak RM59.40 bilion.